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KF § 16 Dnr 2023/000038 
 
Frågestund på kommunfullmäktige - allmänheten och 
ledamöterna 
 
Ärende 
Allmänhetens frågestund är en stående punkt på fullmäktiges dagordning i 
enlighet med i kommunfullmäktiges arbetsordning § 34. Allmänheten har 
möjlighet att ställa frågor till kommunfullmäktiges ledamöter. Allmänheten 
behöver inte avisera frågorna i förväg utan ställer dem direkt på 
sammanträdet under denna punkt. Allmänheten kan även ställa en skriftlig 
fråga som i sådana fall läses upp av fullmäktiges presidium. 
 
En ledamot av kommunfullmäktige eller en tjänstgörande ersättare, får för 
att inhämta upplysningar ställa enkla frågor. En fråga kan vara skriftlig och 
inlämnad till kommunstyrelsens kansli i tid innan sammanträdet. Den får 
även ställas direkt på sammanträdet. En enkel fråga leder inte till debatt i 
fullmäktige. En enkel fråga ska kunna besvaras med ett ja eller nej. En mer 
utförlig fråga som kan leda till debatt får ställas som en interpellation. En 
enkel fråga bör besvaras senast vid sammanträdet efter det den har ställts. 
-- 
 
Hans-Inge Smetana, KD, ställer en fråga om hur dialogen har skett till 
brukarna i arbetet med omstruktureringen av LSS.  
 
Henric Jakobsson, S, ordförande i vård- och omsorgsnämnden svarar på 
frågan. 
 
Ingen mer fråga ställs. 
____ 
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KF § 17 Dnr 2023/000040 
 
Interpellationer 2023 
 
Ärende 
En ledamot av kommunfullmäktige, eller en tjänstgörande ersättare, får 
ställa en större fråga i form av en interpellation. Den ska vara skriftlig. Den 
kan lämnas in i förväg eller ställas direkt på sammanträdet. Vad som övrigt 
gäller för interpellationer framgår av kommunallagen 5 kap §§ 59-63 och 
fullmäktiges arbetsordning § 32. En interpellation kan leda till debatt i 
fullmäktige. 
--- 
 
Ingen interpellation ställs. 
____ 

https://sign.visma.net/sv/document-check/85eb8d44-c704-41cc-bf4e-f4f0fdf504c0

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
6(28) 

2023-04-17 
 

 

 

  
 

 
 

KF § 18 Dnr 2022/000052 
 
Information om aktuell händelse - Säkerhetsläget inkl. kriget i 
Ukraina 
 
Ärende 
På kommunfullmäktiges sammanträde den 17 april 2023 informerar 
biträdande kommunchef Henrik Åström om säkerhetsläget och hur kriget i 
Ukraina påverkar kommunen. Han pratade bland annat om hur vi 
återuppbygger totalförsvaret vilket sker stegvis. Kommunen samverkar 
bland annat med Länsstyrelsen, Säpo, Polisen och Försvarsmakten men 
även med samhällsviktiga företag och civilsamhällets olika organisationer 
(som Röda Korset, kyrkor). Planering har påbörjats för beredskapslager för 
bränsle, livsmedel, läkemedel, skyddsutrustning med mera. 
 
Beslutsunderlag 
Presentation av säkerhetsläget, Henrik Åström, 2023-04-17 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen om säkerhetsläget inkl. kriget i Ukraina läggs till 
handlingarna. 
____ 
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KF § 19 Dnr 2022/000051 
 
Motion från Sofia Blomquist, C, Monica Wahlström, L, och 
Martin Hermansson, KD, om datumparkering 
 
Ärende 
Sofia Blomquist, C, Monica Wahlström, L, och Martin Hermansson, KD, 
inkom den 28 februari 2022 med en motion om att datumparkering i 
tätorterna i Vännäs kommun endast ska gälla mellan 1 oktober och 15 maj.  
 
Datumparkering infördes för att bli av med långtidsparkerade bilar från 
gatorna samt förbättra framkomligheten, vinterväghållningen och 
trafiksäkerheten. Utvärdering visar att långtidsparkerade bilar har minskat. 
Räddningstjänsten och infrastrukturavdelningen upplever att 
framkomligheten för deras fordon har förbättrats.  
 
Ett borttagande av datumparkering under sommarmånaderna bedöms inte 
ha särskilt stora konsekvenser. Eftersom långtidsparkering av fordon längs 
med gator inom tätort är förbjudet enligt trafikförordningen och kommunen 
fortsatt har parkeringsövervakning bör inte problemet med 
långtidsparkerade bilar komma tillbaka. En viss försämring av 
framkomligheten är trolig om det blir lättare att parkera på båda sidor om 
vägen. Skulle kommunfullmäktige besluta att bifalla motionen kan det 
finnas fog att överväga om uppehåll i datumparkeringen ska gälla först från 
1 juni istället för 15 maj, för att säkerställa att vårens gatusopning av grus 
hinner genomföras. I övrigt förordar kommunstyrelseförvaltningen inget 
särskilt förslag. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-03-27, § 41 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-03-14, § 28 
Tjänsteskrivelse, Daniel Theander, 2023-03-06 
Parkeringsutvärdering, Trafikstrategi, Vännäs kommun, 2016, Parkering för 
hållbara stadskärnor i små och medelstora kommuner, SKR (medföljer ej). 
Protokoll kommunfullmäktige, 2022-02-28, § 13 
Motion från Sofia Blomquist, C, mfl. 2022-02-28 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen bifalls med revideringen att datumparkering gäller 1 okt - 31 maj. 
____ 

https://sign.visma.net/sv/document-check/85eb8d44-c704-41cc-bf4e-f4f0fdf504c0

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
8(28) 

2023-04-17 
 

 

 

  
 

 
 

KF § 20 Dnr 2022/000163 
 
Vännäs kommuns hållbarhetsberedning 
 
Ärende 
Hållbarhetsberedningen i Vännäs kommun har funnits sedan år 2010 men 
arbetet har legat vilande sedan år 2015. Beredningens uppdrag är att vara 
styrorgan för arbetet med hållbarhetsfrågor i kommunen. Efter att 
beredningens arbete varit vilande sedan år 2015 kallade ordföranden till tre 
möten under år 2022, för att diskutera beredningens framtid och hur 
kommunen ska arbeta med hållbarhetsfrågor under kommande 
mandatperiod.  
 
Kommunstyrelsen behandlade ärendet i november 2022 och beslutade att 
återremittera frågan och beredningens framtid. Kommunchef gavs i 
uppdrag att närmare beskriva hur kommunens förvaltningar, med 
kommunstyrelsen som ytterst ansvarig, ska arbeta med hållbarhetsfrågor.  
 
Förvaltningen har tagit fram en utredning som beskriver relevanta klimat 
och miljömål på såväl den internationella som den lokala arenan. 
Omvärldsbevakningen beskriver även hur andra kommuner valt att arbeta 
med hållbarhetsfrågor, ger exempel på vilka målsättningar som andra 
kommuner antagit samt beskriver hur det skulle kunna appliceras i Vännäs 
kommun. Utredningen visar på följande slutsatser:  
 
1. Politiskt antagna mål och långsiktiga strategier är viktiga för ett 
sammanhållet kommunövergripande hållbarhetsarbete. 
2. Årlig uppföljning är viktigt. 
3. Aktiva åtgärder i verksamheten ska beslutas på rätt nivå och ska utgå från 
de politiska målen och bidra till högre måluppfyllelse.  
 
Förvaltningen lämnar inget förslag på beredningens framtid. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-03-27, § 38 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-03-14, § 32 
Tjänsteskrivelse Frida Hallgren, 2023-02-01 
Protokoll kommunstyrelsen, 2022-11-14, § 116 - beslut om återremiss 
Protokoll kommunfullmäktige, 2010-12-20, § 110 - beslut om inrättande av 
beredningen 
 
Förslag under sammanträdet 
Sofie Gustafsson, S, föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag om att 
hållbarhetsfrågor ska genomsyra hela kommunorganisationen och det 
övergripande ansvaret ingår i kommunstyrelsens område, istället för 
hållbarhetsberedningen som en separat enhet.  
 
Sofia Blomquist, C, föreslår att hållbarhetsberedningen ska vara kvar som 
en separat beredning, och att formen för den innebär att beredningen ska 
bestå av en ledamot, samt personlig ersättare, från respektive parti  
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Forts KF § 20 
 
representerat i kommunfullmäktige, dock behöver ledamöter/ersättare inte 
vara en del av fullmäktige.  
 
Erik Fastevik, C, Krister Andersson, MP, och Hans-Inge Smetana, KD, 
föreslår bifall till Sofia Blomquists, C, förslag. 
 
Jan Nilsson, M, föreslår bifall till Sofie Gustafssons, S, förslag. 
 
Krister Andersson, MP, föreslår i ett tilläggsyrkande (under förutsättning att 
kommunstyrelsens yrkande bifalls) att kommunstyrelsens ordförande 
återkommer vid nästa sammanträde med fullmäktige för att redovisa 
arbetet med kommunorganisationens struktur kring hållbarhetsarbetet.  
 
Erik Fastevik, C, och Anna Frej, S, föreslår bifall till Krister Anderssons, MP, 
tilläggsförslag. 
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag från kommunstyrelsen om 
att det övergripande ansvaret för hållbarhetsfrågor ska ingå i 
kommunstyrelsens ansvarsområde utan en separat beredning för detta samt 
ett förslag från Sofia Blomquist, C, med flera om att hållbarhetsberedningen 
ska vara kvar som en separat enhet. Det finns även ett tilläggsförslag från 
Krister Andersson, MP, om redovisningen av strukturen för 
hållbarhetsarbetet.  
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige hur det ställer sig till förslagen och 
finner att fullmäktige beslutar i enlighet med kommunstyrelsens förslag.  
 
Därefter frågar ordförande kommunfullmäktige om Krister Anderssons, MP, 
tilläggsförslag och finner att fullmäktige bifaller det. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Hållbarhetsarbetet ska genomsyra hela kommunorganisationen och det 
övergripande ansvaret för hållbarhetsfrågor ingår i kommunstyrelsens 
ansvarsområde. Därmed läggs hållbarhetsberedningen som en separat 
beredning ner. 
 
Kommunstyrelsens ordförande ges i uppdrag att till kommunfullmäktiges 
sammanträde i juni 2023 redovisa arbetet med kommunorganisationens 
struktur kring hållbarhetsarbetet. 
 
Reservation 
Tommy Bingebo, C, Ingmarie Lindqvist, C, Matilda Lundberg, C, Erik 
Fastevik, C, Patricia Riselius, C, Sofia Blomquist, C, Hans-Inge Smetana, 
KD, Elisabeth Essebro, KD, samt Krister Andersson, MP, reserverar sig mot 
beslutet att avslå Sofia Blomquists, C, med fleras förslag om att behålla 
hållbarhetsberedningen. 
____ 

https://sign.visma.net/sv/document-check/85eb8d44-c704-41cc-bf4e-f4f0fdf504c0

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
10(28) 

2023-04-17 
 

 

 

  
 

 
 

KF § 21 Dnr 2023/000057 
 
Likvidation Regionförbundet Västerbottens län - Årsredovisning 
samt ansvarsprövning 
 
Ärende 
Regionförbundet Västerbottens län avvecklades per 2018-12-31. En 
årsredovisning för 2018 upprättades och har skickats ut till samtliga 16 
medlemmar för godkännande och beslut i ansvarsfrågan. Regionfullmäktige 
fastställde årsredovisningen för Regionförbundet Västerbottens län 2018 
och beviljade ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen 2018 samt dess enskilda 
ledamöter i juni 2019. I det fall behandling av årsredovisningen samt 
ansvarsprövningen inte redan har skett hos övriga medlemmar behöver så 
ske, se förslag till beslut.  
 
Likvidationen är nu avslutad, tillgångar och skulder och övriga åtaganden är 
reglerade eller överförda till Region Västerbotten och en fördelning av 
kvarvarande bankmedel har beräknats. Fördelningsnyckeln vid denna 
beräkning är respektive medlems inbetalade avgifter till regionförbundet 
under dess levnadstid, det vill säga under perioden 2008-2018. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-03-27, § 34 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-03-14, § 37 
Missiv likvidation, Region Västerbotten, 2022-11-14 
Slutredovisning likvidation Regionförbundet Västerbottens län 
Granskningsrapport PwC 
Skrivelse slutredovisning Likvidation Regionförbundet Västerbottens län 
2022 
Årsredovisning 2018 och revisionsberättelse 
 
Ärendets behandling 
Hans-Inge Smetana, KD, deltar inte i beslutet på grund av jäv. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att fastställa årsredovisning 2018 för 
Regionförbundet Västerbottens län samt beviljar för egen del ansvarsfrihet 
för förbundsstyrelsen 2018 samt dess enskilda ledamöter. 
____ 

https://sign.visma.net/sv/document-check/85eb8d44-c704-41cc-bf4e-f4f0fdf504c0

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
11(28) 

2023-04-17 
 

 

 

  
 

 
 

KF § 22 Dnr 2023/000073 
 
Vännäs Fastigheter AB - Uppföljning av bolagets 
verksamhet/bokslut 2022 
 
Ärende 
På kommunfullmäktiges sammanträde deltar Per Lundqvist, VD för Vännäs 
Fastigheter AB, för uppföljning av bolagets samt dotterbolagens 
verksamhet. Vännäs Fastigheter AB ägs till hundra procent av Vännäs 
kommun. Bolaget äger i sin tur Fastighetstjänster i Vännäs AB och Älvdala 
Fastigheter AB. Utöver det äger Vännäs Fastigheter AB även 49% av 
Wendenes AB som i sin tur äger 40% av Vännäs Industrihus AB. 
 
Beslutsunderlag 
Presentation av uppföljning av bolagen, Per Lundqvist, 2023-04-17 
Granskningsrapporter Vännäs Fastigheter AB, Fastighetstjänster i Vännäs 
AB och Älvdala Fastigheter AB 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Fullmäktige noterar till protokollet att uppföljning av Vännäs Fastigheter 
AB och dess dotterbolag har genomförts. 
____ 
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KF § 23 Dnr 2023/000058 
 
Justerad investeringsbudget för 8-avd förskola på Vännäsborg 
 
Ärende 
På grund av ökade materialkostnader, dels på grund av Covid-19 samt dels 
på grund av därefter skenande inflation, bedömer Fastighetstjänster i 
Vännäs AB att nuvarande investeringsbudget för nyproduktion av 8-avd 
förskola behöver justeras från 46,2 mkr till 66,2 mkr inklusive inventarier.  
 
Under år 2022 genomfördes en upphandling där det noterades att inkomna 
anbud var avsevärt högre än tidigare budget baserad på historiska 
produktionskostnader. Efter dialog med barn- och utbildningsnämnden 
(BoU) avbröts upphandlingen. Bolaget har därefter, tillsammans med BoU 
och aktuella anbudsentreprenörer, arbetat med förbilligande byggåtgärder. 
Parallellt har bolaget jämfört projekterad enplansförskola mot SKR:s 
ramhandling för en konceptförskola i två plan för att säkerställa att 
nyproduktionen ska bli så kostnadseffektiv som möjligt.  
 
Bolaget har tillsammans med BoU enats om ett angreppssätt där en 
upphandling för enplansförskola läggs ut under hösten med mål om en 
tilldelning vid årsskiftet 2023/2024. I det fall inkomna anbud mot 
förmodan väsentligen skulle avvika mot konceptförskolans nuvarande 
prisnivå finns det även ett tidsfönster till att byta inriktning och fortfarande 
vara klar i tid.  
 
Då kommunens historiska och prognostiserade självförsörjningsgrad 
överstiger budgeterade investeringsvolymer, även med ovan justeringar 
beaktade, anser Fastighetstjänster i Vännäs AB att ovan budgetökning inte 
ska äventyra vare sig redan påbörjade eller framtida planerade 
investeringar. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-03-27, § 23 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-03-14, § 40 
Tjänsteskrivelse Per Lundqvist, VD Fastighetstjänster i Vännäs AB, 2023-
03-02 
 
Förslag under sammanträdet 
Anna Frej, S, föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag om att höja 
investeringsbudgeten för förskolan.  
 
Erik Fastevik, C, föreslår att ärendet återremitteras för att utreda 6-avd fsk 
istället för åtta med konsekvensbeskrivning både verksamhetsmässigt såväl 
som ekonomiskt. Det som ska belysas är långsiktig elevprognos, påverkan 
på nuvarande lokalresurser, investeringskalkyl och driftkostnadsredovisning 
för 6-avd förskola, hur barn- och utbildningsnämnden ska finansiera den 
ökade driftkostnaden; om den ska ske inom nuvarande budgetram eller om 
det finns behov av en utökning av den. Barn- och utbildningsnämnden ska  
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Forts KF § 23 
 
 
få yttra sig om denna utredning innan den behandlas i kommunstyrelsen 
igen.       
 
Hans-Inge Smetana, KD, Krister Andersson, MP, och Elisabeth Essebro, 
KD, föreslår bifall till Erik Fasteviks, C, förslag om återremiss. 
 
Hanna Lindberg, V, och Bengt-Erik Näslund, V, föreslår bifall till Anna 
Frejs, S, förslag om bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Ärendets behandling 
Ajournering begärs och genomförs.  
 
Sammanträdet återupptas och ordförande konstaterar att det finns ett 
förslag från Erik Fastevik, C, med flera, om återremiss, samt ett förslag från 
kommunstyrelsen om att höja investeringsbudgeten. Förslaget om 
återremiss är ett formellt förslag och ska därför prövas först.  
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om ärendet ska avgöras idag eller 
återremitteras och finner att fullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras 
idag. Votering begärs och genomförs. Ja innebär att ärendet ska avgöras 
idag, nej innebär att ärendet ska återremitteras. Rösterna utfaller med 22 ja 
och 9 nej. Ärendet ska avgöras idag. På bifogad voteringslista går det att se 
hur var och en av ledamöterna har röstat.  
 
Ingmarie Lindqvist, C, Matilda Lundberg, C, Erik Fastevik, C, Patricia 
Riselius, C, Sofia Blomquist, C, Hans-Inge Smetana, KD, Elisabeth Essebro, 
KD, samt Krister Andersson, MP, deltar inte i resterande del av beslutet 
angående sakfrågan. 
 
Ordförande konstaterar att det bara finns ett förslag till beslut, 
kommunstyrelsens förslag om att höja investeringsbudgeten. Ordförande 
frågar kommunfullmäktige hur det ställer sig till förslaget och finner att 
fullmäktige beslutar i enlighet med det. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Vännäs kommun beslutar att höja investeringsbudget för 8-avd förskola vid 
Vännäsborg från 46,2 mkr till 66,2 mkr. 
 
Reservation 
Tommy Bingebo, C, Ingmarie Lindqvist, C, Matilda Lundberg, C, Erik 
Fastevik, C, Patricia Riselius, C, Sofia Blomquist, C, Hans-Inge Smetana, 
KD, Elisabeth Essebro, KD, samt Krister Andersson, MP, reserverar sig mot 
beslutet att ärendet ska avgöras idag. 
____ 
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Vännäs kommun
Kommunstyrelsen Voteringslista

Kommunfullmäktige, KF 2023-04-17

Paragraf 23 Justerad investeringsbudget för 8-avd förskola på
Vännäsborg
Ja: Ärendet avgörs idag Nej: Ärendet återremitteras

Ledamöter Parti Tjänstgörande ersättare Parti Ja Nej Avstår Jäv
Lillemor Lundgren S X
Tommy Bingebo C X
Agneta Nilsson M X
Anna Frej S X
Per-Erik Lundmark S X
Lena Carneland S X
Johan Ågren S X
Sofie Gustafsson S X
Leif Andersson S X
Anton Pettersson S X
Henric Jakobsson S X
Anna Blomqvist S X
Leif Högbom S X
Jan Nilsson M X
Gösta Eklund M X
Ulla-Britt
Andersson M X

Christer Wirth M X
Viktoria
Lapinniemi V X

Bengt-Erik
Näslund V X

Hanna Lindberg V X
Anders Nilsson C Ingmarie Lindqvist C X
Matilda Lundberg C Leif Lindgren C X
Erik Fastevik C X
Patricia Riselius C X
Sofia Blomquist C X
Hans-Inge
Smetana KD X

Elisabeth Essebro KD X
Krister Andersson MP X
Emma Lundkvist SD X
Ann Einerud SD X
Per Nordlund SD X

Summa 22 9 0
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KF § 24 Dnr 2022/000084 
 
Lokala ordningsföreskrifter 
 
Ärende 
Lokala ordningsföreskrifterna är kommunens verktyg för att upprätthålla 
den allmänna ordningen på offentlig plats enligt ordningslagen, 3 kap. 8 §. 
Föreskrifterna kan ses som komplement till lagstiftning, framför allt 
ordningslagen. De lokala ordningsföreskrifterna har uppdaterats för att följa 
praxis och vara geografiskt aktuella. Vännäs kommuns lokala 
ordningsföreskrifter antogs 2008. För att föreskrifterna ska vara aktuella 
och relevanta krävs det att de ses över och uppdateras efter dagens 
förutsättningar. De lokala ordningsföreskrifterna upphävdes till stora delar 
av Länsstyrelsen efter att kommunfullmäktige antog dem den 13 juni 2022. 
Föreskrifterna har nu reviderats för att stämma överens med Länsstyrelsens 
synpunkter och behöver antas igen. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-03-27, § 32 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-02-14, § 18 
Tjänsteskrivelse Daniel Theander, 2022-05-09, reviderad 2023-02-06 
Förslag till nya lokala ordningsföreskrifter 
Länsstyrelsens beslut om upphävande av delar av lokala 
ordningsföreskrifter 
Ordningslagen (1993:1617) 
 
Förslag under sammanträdet 
Elisabeth Essebro, KD, föreslår att § 13 i förslaget till föreskrifter, som lyder: 
Föroreningar efter hundar och hästar ska plockas upp från offentlig plats" 
får tillägget "i kommunens tätorter".  
 
Anna Frej, S, föreslår att ärendet återremitteras för att utreda hur detta 
påverkar områden som strandpromenaden, kommunala badplatser med 
mera. 
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag om återremiss för att utreda 
vad den föreslagna ändringen får för påverkan, samt ett tilläggsförslag om 
att lägga till en ändring.  
 
Förslaget om återremiss är ett formellt yrkande och ska prövas först.  
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige hur det ställer sig till förslaget och 
finner att fullmäktige beslutar i enlighet med det. Därmed faller övriga 
förslag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet återremitteras för att utreda vad den föreslagna ändringen i § 13 
med tillägget "i kommunens tätorter" får för påverkan. 
____ 
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KF § 25 Dnr 2022/000091 
 
Lokala ordningsföreskrifter för handel på offentlig plats 
(torghandel) 
 
Ärende 
Lokala ordningsföreskrifterna är kommunens verktyg för att upprätthålla 
den allmänna ordningen på offentlig plats enligt ordningslagen, 3 kap. 8 §. 
Föreskrifterna kan ses som komplement till lagstiftning, framför allt 
ordningslagen. De lokala ordningsföreskrifterna har uppdaterats för att följa 
praxis och vara geografiskt aktuella. Vännäs kommuns lokala 
torgföreskrifter antogs 1998. För att föreskrifterna ska vara aktuella och 
relevanta krävs det att de ses över och uppdateras efter dagens 
förutsättningar.  
 
De lokala ordningsföreskrifterna för handel på offentlig plats syftar till att 
förenkla för företag, föreningar eller privatperson som vill använda ytan. För 
användning av ett område utanför vad det upplåtits till krävs det 
polistillstånd. Genom att upplåta utpekade platser så krävs inte 
polistillstånd vilket gör att försäljningsplatserna kan användas efter en enkel 
bokning i kommunens system. 
 
De lokala ordningsföreskrifterna upphävdes till stora delar av Länsstyrelsen 
efter att kommunfullmäktige antog dem den 13 juni 2022. Föreskrifterna 
har reviderats för att stämma överens med Länsstyrelsens synpunkter. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-03-27, § 33 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-02-14, § 19 
Tjänsteskrivelse Daniel Theander, 2022-05-09, reviderad 2023-02-06 
Förslag till nya lokala ordningsföreskrifter för handel på offentlig plats 
Länsstyrelsens beslut om upphävande av delar av lokala 
ordningsföreskrifter för handel på offentlig plats 
Ordningslagen (1993:1617) 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet bordläggs till nästa sammanträde med kommunfullmäktige. 
____ 
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KF § 26 Dnr 2023/000064 
 
Delegation till nämnd - utfärdande av eldningsförbud 
 
Ärende 
Vid varma och torra förhållanden finns möjlighet för en kommun att 
meddela föreskrifter om förbud mot eldning utomhus samt liknande 
förebyggande åtgärder för att förebygga brand. 
Sveriges kommuner och regioner (SKR) anser i sin tolkning av föreskriften 
och kommunallagen att ett eldningsförbud är ett normgivande beslut som i 
grunden ska fattas av fullmäktige men att beslutet bedöms kunna delegeras 
till nämnd om det är reglerat i reglemente eller särskilt beslut i fullmäktige. 
 
Plan- och miljönämnden föreslår att fullmäktige delegerar rätten att utfärda 
och att upphäva eldningsförbud till nämnden. Eldningsförbud utfärdas 
normalt endast under korta perioder när brandrisken är mycket hög. 
Handläggningen måste ske skyndsamt och det är av stor vikt att beslutet kan 
handläggas utan dröjsmål. Utan delegation är det kommunfullmäktige som 
behöver samlas för att ta ett sådant beslut. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll plan- och miljönämnden, 2023-04-03, § 25 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-03-27, § 45 
Tjänsteskrivelse, Roger Westerberg, 2023-03-22 
Mail från Johan Gert, SKR, tolkning av regleringen av utfärdande av 
eldningsförbud, bilaga. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Beslut om utfärdande och upphävande av eldningsförbud delegeras till plan- 
och miljönämnden. 
 
Denna delegation läggs även in i plan- och miljönämndens reglemente. 
____ 
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KF § 27 Dnr 2023/000045 
 
Årsredovisning/Bokslut 2022 för Vännäs kommun 
 
Ärende 
Kommunstyrelseförvaltningen har upprättat ett förslag till årsredovisning 
för perioden 2022-01-01 – 2022-12-31. Årsredovisningen omfattar samtliga 
nämnder inklusive kommunens bolagskoncern.  
 
Vännäs kommuns bolag styrs genom ägardirektiv och den kommunala 
verksamheten styrs genom att en strategisk plan för ett antal år framåt i 
tiden fastställs. Kommunfullmäktige har fastställt mål inom perspektiven 
ekonomi, medborgare, medarbetare och samhällsutveckling som följs upp i 
samband med årsredovisningen. Den sammanfattande bedömningen för 
samtliga perspektiv blev en delvis uppfylld nivå. 
 
Resultatet för kommunkoncernen uppgick till 53 mkr varav kommunen stod 
för 34,4 mkr. Under året gjorde kommunen en försäkringsinlösen av 
individuella pensionsrätter (IPR) på 24,8 mkr inklusive löneskatt. 
Försäkringsinlösen reducerade resultatet med samma belopp.  Nämnderna 
bidrog tillsammans med 5,5 mkr till överskottet men där vård- och 
omsorgsförvaltningen redovisade ett underskott på 10,6 mkr. Finansen 
redovisade ett överskott på 8,6 mkr som berodde på ökade skatter och 
bidrag.  
 
Fullmäktige ska fastställa årsredovisningen. Årsredovisningen har 
behandlats i facklig samverkan den 23 mars. 
 
Beslutsunderlag 
Revisionsgranskning av årsredovisning 2022 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-03-27, § 36 
Protokoll SAMKÖ, 2023-03-23 
Tjänsteskrivelse 2023-03-09, Henrik Olofsson, Henrik Åström 
Årsredovisning 2022 
Nämndernas verksamhetsberättelser 
Bolagskoncernens verksamhetsberättelse 
Räkenskaper 
 
Förslag under sammanträdet 
Anna Frej, S, Sofia Blomquist, C, och Hans-Inge Smetana, KD, föreslår bifall 
till kommunstyrelsens förslag om att godkänna årsredovisningen.  
 
Sofia Blomquist, C, föreslår i ett tilläggsförslag att kommunstyrelsen ska 
redovisa en analys av effekten av vakanser i samband med sin 
verksamhetsplan för 2024.  
 
Erik Fastevik, C, föreslår bifall till Sofia Blomquists, C, tilläggsförslag.  
        forts 
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Forts KF § 27 
 
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag om att godkänna 
årsredovisningen samt ett tilläggsförslag från Sofia Blomquist, C, med flera, 
om redovisning av effekten av vakanser.  
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige hur de ställer sig till förslagen och 
finner att fullmäktige godkänner årsredovisningen samt avslår 
tilläggsförslaget. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Upprättad årsredovisning per 2022-12-31 fastställs. 
 
Reservation 
Tommy Bingebo, C, Ingmarie Lindqvist, C, Matilda Lundberg, C, Erik 
Fastevik, C, Patricia Riselius, C, Sofia Blomquist, C, Hans-Inge Smetana, 
KD, Elisabeth Essebro, KD, samt Krister Andersson, MP, reserverar sig mot 
beslutet att avslå Sofia Blomquists, C, med fleras, tilläggsförslag om 
redovisning av effekten av vakanser. 
____ 
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KF § 28 Dnr 2023/000072 
 
Revisionsberättelse för 2022 och beslut om ansvarsfrihet 
 
Ärende 
I revisorernas uppgifter ingår att bedöma om den kommunala 
verksamheten bedrivs på ett ändamålsenligt, och från ekonomisk synpunkt, 
tillfredsställande sätt, om räkenskaperna är rättvisande och om den kontroll 
som görs inom nämnderna är tillräcklig. Revisorerna ska årligen avge en 
revisionsberättelse med ett uttalande om ansvarsfrihet för 
kommunstyrelsen, nämnder och förtroendevalda tillstyrkseller ej. 
Berättelsen ska även innehålla en redogörelse för den revision som bedrivits 
under året. 
 
I revisionsberättelsen för år 2021 tillstyrker revisionen att kommunens 
årsredovisning godkänns samt att kommunstyrelsen, nämnderna och de 
enskilda ledamöterna i dessa organ beviljas ansvarsfrihet. Revisionen ger 
dock valnämnden en anmärkning för att de anser att nämnden inte 
säkerställt tillräcklig styrning och uppföljning av verksamheten och 
ekonomin. 
 
Kommunfullmäktiges presidium har med anledning av revisorernas 
anmärkning mot valnämnden begärt förklaring från nämnden. Valnämnden 
har sammanträde den 12 april 2023 för att besvara presidiets begäran. 
Yttrandet bifogas kallelsen efter valnämndens sammanträde.  
 
I enlighet med kommunallagen kap 5 § 47-48 får inte ledamot eller ersättare 
eller dennes närstående delta i handläggning av ärende om ansvarsfrihet för 
verksamheten. För att det ska bli praktiskt möjligt att bevilja ansvarsfrihet 
för kommunens verksamheter medger kommunallagen att frågan om 
ansvarsfrihet delas upp nämnd för nämnd och att jäv endast gäller när den 
egna nämndens ansvarsfrihet behandlas. Beslut om ansvarsfrihet gäller för 
2022, det vill säga, nämnder som har avslutats i samband med ny 
mandatperiod. 
 
Beslutsunderlag 
Valnämndens yttrande på presidiets begäran, 2023-04-12 
Kommunfullmäktiges presidiums begäran om yttrande, 2023-04-06 
Revisionsberättelse 2022 
Revisorernas redogörelse 
 
Förslag under sammanträdet 
Lillemor Lundgren, S, ordförande i fullmäktige, föreslår att det inhämtade 
yttrandet från valnämnden angående revisionens kritik, där det framgår hur 
valnämnden förklarar hur de kan förbättra sitt arbete med styrning och 
uppföljning räcker som förklaring till fullmäktige och att fullmäktige därför 
inte ska ge någon egen anmärkning till valnämnden. Hon föreslår även att 
samtliga nämnder beviljas ansvarsfrihet. 
          forts 
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Forts KF § 28 
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag från Lillemor Lundgren, S, 
om att bevilja samtliga nämnder ansvarsfrihet samt att inte ge valnämnden 
någon egen anmärkning.  
 
Ordförande frågar fullmäktige hur det ställer sig till förslaget och finner att 
fullmäktige beslutar i enlighet med det. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Revisionsberättelse för 2022 läggs till handlingarna.  
 
Samtliga nämnder beviljas ansvarsfrihet. Kommunfullmäktige har noterat 
revisionens anmärkning mot valnämnden. Efter inhämtande av yttranden 
från valnämnden där det framgår hur valnämnden kan förbättra sitt arbete 
med styrning och uppföljning beslutar fullmäktige att inte ge någon egen 
anmärkning till valnämnden.   
 
I beslutet om ansvarsfrihet för barn- och utbildningsnämnden deltar inte 
följande ledamöter på grund av jäv: Lillemor Lundgren, S, Hanna Lindberg, 
V, Sandra Bingebo, KD, Per-Erik Lundmark, S, Bengt-Erik Näslund, V, 
Agneta Nilsson, M, Jan Nilsson, M, samt Elisabeth Essebro, KD.   
Tommy Bingebo, C, tjänstgör som ordförande i behandlingen av barn- och 
utbildningsnämnden.  
 
I beslutet om ansvarsfrihet för kommunstyrelsen deltar inte följande 
ledamöter på grund av jäv: Anna Frej, S, Lena Carneland, S, Per-Erik 
Lundmark, S, Johan Ågren, S, Viktoria Lapinniemi, V, Jan Nilsson, M, 
Agneta Nilsson, M, Erik Fastevik, C, Hans-Inge Smetana, KD, Sofie 
Gustafsson, S, Henric Jakobsson, S, Leif Andersson, S, Bengt-Erik Näslund, 
V, Gösta Eklund, M, Patricia Riselius, C, Ingmarie Lindqvist, C, samt Emma 
Lundkvist, SD.  
 
I beslutet om ansvarsfrihet för Liljaskolans styrelse deltar inte följande 
ledamöter på grund av jäv: Gösta Eklund, M, Tommy Bingebo, C, Per-Erik 
Lundmark, S, samt Henric Jakobsson, S.  
 
I beslutet om ansvarsfrihet för plan- och miljönämnden deltar inte följande 
ledamöter på grund av jäv: Sofie Gustafsson, S, Leif Lindgren, C, Sofia 
Blomquist, C, samt Erik Fastevik, C.  
 
I beslutet om ansvarsfrihet för valnämnden deltar inte följande 
ledamöter på grund av jäv: Hans-Inge Smetana, KD. 
      
I beslutet om ansvarsfrihet för vård- och omsorgsnämnden deltar inte 
följande ledamöter på grund av jäv: Henric Jakobsson, S, Ingmarie 
Lindqvist, C, Johan Ågren, S, Gösta Eklund, M, Hans-Inge Smetana, KD, 
samt Anna Blomqvist, S. 
____ 
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KF § 29 Dnr 2023/000071 
 
Avtackning avgående ledamöter för mandatperioden 2019-2022 
 
Ärende 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 17 april 2023 avtackas 
förtroendevalda som varit ledamöter i nämnd, styrelse eller 
kommunfullmäktige under föregående mandatperiod men nu avslutat sitt 
förtroendeuppdrag för Vännäs kommun.  
 
Förtroendevalda med minst 10 års tjänstgöringstid som ledamot i nämnd, 
styrelse eller fullmäktige avtackas med en minnesgåva. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Avgående ledamöter för mandatperioden 2018-2022 avtackas:   
 
Person som avslutat Total tid i år för uppdraget (ord/ers) 
Ola Dahlgren  52 år 
Bertil Burén  40 
Leif Åhman  40 
Ingemar Helgesson 40 
Sixten Jonsson 31 
Anders Lennartsson 29 
Signild Norrman 27 
Nils-Göran Ericsson 23 
Monica Wahlström 12 
Susanne Bygdén 16 
  
Thore Lundgren 16 
Sonja Eriksson 14 
Leif Eriksson  19 
Roland Folkesson 16 
Damas Rusaraganya 12 
Emma Widmark 12 
Hans Granberg 12 
Lissie Eklund 12 
Marianne Sandström 11 
Eva Willebrand 9 
Jörgen Nilsson 8 
Anna-Lena Wester 7 
Annelie Moström 7 
Jerry Pehrsson 7 
Fredrik Sandin 6 
Linda Unge  6 
Anders R Nilsson 5 
Bitte Torbjörnsdotter 5 
Bo Nilsson  5 
Anders Wonkavaara 4 
Bertil Kohl  4 
     forts 
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Forts KF § 29 
 
 
Henrik Strömberg 4 
Michael Björk 4 
Gustav Essebro 3 
Mattias Eriksson 3 
Vida Pournoori 3 
Elisabeth Mach 2 
Hans Nygren  2 
Olov Angeria  2 
Tomas Burström 2 
Daniel Göransson 1 
LottaKarin Trysberg 1 
Martin Jonsson 1 
Ailen Andersson <1 
Maria M.G.S. Palm <1 
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KF § 30 Dnr 2023/000039 
 
Revisionen - Information till kommunfullmäktige 2023 
 
Ärende 
Kommunfullmäktiges presidium har i samråd med revisionen beslutat att 
revisionen ska delta på fullmäktiges sammanträden för att informera om 
aktuella revisioner och ge ledamöterna möjlighet att ställa frågor till 
revisionen. 
 
Revisionens samtliga granskningar går att läsa på kommunens hemsida, 
https://vannas.se/kommun-och-politik/politik-och-
sammantraden/revision-och-granskning  
 
Aktuella rapporter biläggs även som meddelanden till kommunfullmäktige 
under ärendet meddelanden. 
 
Jan-Olof Bingebo, C, ordförande i revisionen, berättar att revisionen arbetar 
med att ta fram en risk- och väsentlighetsanalys för att ta fram vilka 
områden som ska undersökas djupare under året. Revisionen har i och med 
behandlingen av årsredovisningen och revisionsberättelsen avslutat 
granskningen för 2022 och påbörjar nu granskning för 2023.  
 
Under pandemin har revisionens studiebesök ställts in, men revisionen 
planerar att återuppta detta under året. Revisionen har även förlängt avtalet 
med den upphandlade revisionsbyrån (EY) till att gälla till och med 2024. 
Under nästa år kommer revisionen därför att göra en ny upphandling. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen från revisionen läggs till handlingarna. 
____ 
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KF § 31 Dnr 2023/000065 
 
Revisionen - äskande om tilläggsbudget för 2023 
 
Ärende 
Kommunens revisorer äskade i april 2021 medel för åren 2022–2024 med 
680 tkr årligen. Kommunfullmäktige beslutade den 7 juni 2021, § 49, att 
bifalla äskandet med beslutet ”Revisionen beviljas årligen 680 tkr för åren 
2022–2024”. I februari 2022 lämnade revisionen in ett nytt äskande för 
2023 med 780 tkr samt för 2024 om 770 tkr. Kommunfullmäktiges 
dåvarande presidium beredde äskandet och beslutade att fullmäktiges 
tidigare beslut från den 7 juni 2021 gäller och att ärendet inte skulle tas upp 
för ny behandling.  
 
Revisionen har nu kommit in med ytterligare ett nytt äskande för 2023. 
Presidiet har därför under ett antal träffar varav ett med revisionen, försökt 
bilda sig en uppfattning i ärendet.  
 
Presidiet föreslår en ökning i budget med 50 000 kr under 2023 med 
anledning av äskandet. Detta hanteras inom kommunstyrelsens budgetram 
utan ytterligare finansiering. 
 
Beslutsunderlag 
Skrivelse från kommunfullmäktiges presidium angående äskandet, 2023-
03-27 
Äskande från revisonen om tilläggsbudget 2023, 2023-01-31 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Revisionens budget för 2023 utökas med 50 000 kr, till totalt 730 tkr. 
Budgetökningen hanteras inom kommunstyrelsens budgetram utan 
ytterligare finansiering. 
____ 
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KF § 32 Dnr 2023/000053 
 
Vård- och omsorgsnämnden - Hantering av underskott 2022 
 
Ärende 
Vård- och omsorgsnämndens resultat 2022, är -10,6 mkr, vilket motsvarar 
en procentuell avvikelse mot budget med 3,77 % och en förändring mot 
prognos i delårsbokslutet vid tertial 2,  2022-08-31 med -1,79 mkr. Större 
delen av underskottet berodde på ökade kostnader för IFO och LSS. 
Differensen mellan prognos och resultat påverkades av kostnader nämnden 
inte kunnat förutse, händelser utanför verkställighet av beslut.   
 
Nämnden har under 2022 genomfört ett flertal åtgärder som långsiktigt 
bedöms öka nämndens förutsättningar för budget i balans. Nämnden har 
utvecklat det förebyggande arbetet inom äldreomsorgen, avvecklat åtta 
boendeplatser/lägenheter inom särskilt boende samt påbörjat det beslutade 
omställningsarbetet inom området LSS och bedömningen är att det under 
2023 kommer avvecklas två gruppbostäder samt avveckling av den tredje 
gruppbostaden är påbörjad. Under våren 2022 genomfördes en 
genomlysning av effektiviteten inom IFO. Resultatet ledde till olika åtgärder 
som har beslutats och genomförts vilket har lett till att den negativa 
kostnadsutvecklingen har avstannat.  
 
Vård- och omsorgsnämnden har äskat hos kommunfullmäktige att inte 
behöva ta med sig underskottet till 2023 års budget. Nämnden bedömer att 
om de ska ta med sig underskottet kan detta påverka och bidra till behov av 
att finna mer kortsiktiga besparingar som riskerar att fördyra på längre sikt. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2023-03-27, § 42 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-03-14, § 39 
Protokoll vård- och omsorgsnämnden, 2023-02-08, § 4 
Tjänsteskrivelse Ulrika Westerlund, 2023-02-04 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Vård- och omsorgsnämndens underskott om 10,6 mkr överförs inte till 
nämndens budget för 2023. 
____ 

https://sign.visma.net/sv/document-check/85eb8d44-c704-41cc-bf4e-f4f0fdf504c0

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
26(28) 

2023-04-17 
 

 

 

  
 

 
 

KF § 33 Dnr 2023/000078 
 
Motion från Krister Andersson, MP, "Själv till skolan" - NYTT 
 
Ärende 
Krister Andersson, MP, har den 14 april 2023 inkommit med en motion om 
hälsoprojektet "själv till skolan" som handlar om att barn, som inte är i 
behov av kommunal skolskjuts, ska ta sig till skolan på egen hand genom att 
gå/cykla.  
 
Kommunfullmäktige ska besluta om motionen får väckas, och i sådana fall, 
vilken nämnd som ska utreda den innan den kommer åter till fullmäktige 
för beslut. 
 
Beslutsunderlag 
Motion, Krister Andersson, MP, 2023-04-14 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen väcks och remitteras till kommunstyrelsen. 
____ 
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KF § 34 Dnr 2023/000079 
 
Motion från Hans-Inge Smetana, KD, om öppettider på 
återvinningscentralen på Starrberget - NYTT 
 
Ärende 
Hans-Inge Smetana, KD, och Elisabeth Essebro, KD, har den 17 april 
inkommit med en motion om att utreda och införa ÅVC plus - en 
självservice utanför bemannade öppettider på återvinningscentralen.  
 
Kommunfullmäktige ska besluta om motionen får väckas, och i sådana fall, 
vilken nämnd som ska utreda den innan den kommer åter till fullmäktige 
för beslut. 
 
Beslutsunderlag 
Motion, Hans-Inge Smetana, KD, m.fl., 2023-04-17 
 
Förslag under sammanträdet 
Klicka eller tryck här för att ange text. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen väcks och remitteras till kommunstyrelsen. 
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https://sign.visma.net/sv/document-check/85eb8d44-c704-41cc-bf4e-f4f0fdf504c0

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
28(28) 

2023-04-17 
 

 

 

  
 

 
 

KF § 35 Dnr 2023/000001 
 
Redovisning av meddelanden 2023 
 
Ärende 
På kommunfullmäktiges sammanträde den 17 april redovisas aktuella 
meddelanden. 
 
Meddelanden 
Protokoll Umeåregionens PA-nämnd, 2023-02-17 
Överenskommelse om samverkan för regional utveckling 
Information från Umeå Tingsrätt angående val av nämndemän 
Rapport om minoritetspolitikens utveckling, Länsstyrelsen i Stockholms län 
Protokoll primärkommunala delegationen 2023-03-16 
Revisionsgranskningar: grundläggande granskning av respektive nämnd och 
kommunens bolag, granskning av intern kontroll under 2022, granskning av 
bokslut, inkl. ekonomisk redovisning 2022 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisningen av meddelanden läggs till handlingarna. 
____ 
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